



Distribution Klubbstuga, webb	Möte	Protokoll nr.
	<b>Medlemsmöte</b>	1-2024
NÄRVARANDE Ordf. Kaisa Kousku, sekreterare Carolin Westermarck, Helena Hägglund, Per Olsson, Amanda Strandberg kassör + 20 medlemmar	Sammanträdesplats	Datum och tid
	Torpet	2024-04-29 kl.18.30
	MEDDELAT FÖRHINDER	
	Susanne Gunnarsson, Rebecka Johansson	
	FRÅNVARANDE	

### § 1 Mötets öppnande

Ordförande öppnar mötet och hälsar alla välkomna.

### § 2 Val av justerare

Till justerare väljs: Yvonne Lindahl och Anders Ögren.

### § 3 Godkännande av dagordning

Dagordningen godkännes.

### § 4 Föregående protokoll

Föregående protokoll läggs till handlingarna.

### § 5 Ekonomi

Ekonom  
Företagskonto: 91708 kronor  
Swish: 4815 kronor  
Placeringskonto: 202 316 kronor

### § 6 Rapport från verksamheterna

- Agility  
9/5 Träningstävling på klubben  
Nybörjarkurs kommer att dra i gång under våren.  
Specialkurser kommer även att börja under våren.  
7-9/6 Stora tävlingen på Kallehov.  
Agilityn säljer Newbody och toalettpapper för att dra in pengar till bland annat hinderparken.
- Anläggning  
25/5 Städdag på klubben.
- BoL  
Ett möte med 17 medlemmar har genomförts, samtliga tävlingar har tävlingssekreterare, tävlingsledare samt domare.  
Söktävlingen i höst kommer att genomföras.  
En lista över figuranter som kan ställa upp och hjälpa till har gjorts och listan finns att få via styrelsemedlem.

Förbudstider – När vi inom klubben arrangerar tävling/kurs under förbudstiden ska ansvarig person



för tävling/kurs ha med sig ett bevis från klubben att kunna visa upp vid anmodan. Denna person ska kunna visa upp tillstånd från Länsstyrelsen som ger godkännande att ha lös hund i skog och mark under förbudstiden.

- Mental  
Inget att rapportera för närvarande.
- Nosework/specialsök  
Ingen närvarande.
- Rallylydnad  
Tävlingen 18-19/5. Tävlingen kommer att hållas på agilityplanen, Cuper finns att se på kalendern på hemsida.  
Kurs kommer att börja 1/5
- IPO-R  
14-16/6 träningshelg:  
Tävling i ytsök, spår och ruin planerad till 17-18/8.
- Ungdom  
Ingen närvarande men uppmaning att försöka dra mer ungdomar.  
Beslut taget inom distriktet: Arrangemang som anordnas inom distriktet behöver inte ungdomar lösa medlemskap inom olika klubbar för att vara med på.
- Utbildning  
Brukskurs, valpkurs, allmänlydnadskurs, rally- och agilitykurs kommer att genomföras under året.  
Önskemål om fotgåendekurs, planer finns på att starta en sådan till hösten  
Två instruktörer varit iväg på kurs inom bland annat problemhundar.  
Medlem kontaktar webansvarig angående att uppdaterar texten på hemsidan.  
Vi har en nyexaminerad tävlingsledare i sök och spår i klubben!
- Utställning  
Sittande arbetsgrupp har valt att hoppa av utställning efter utställningen 1/6.  
Ny sammankallande samt arbetsgrupp behövs inför nästa års utställning som ska hållas i Örnsköldsvik i samarbete med Sollefteå brukshundsklubb.
- Webb  
Ingen närvarande.
- Vilande IGP och tjänstehund

#### § 7 Från styrelsen

- .Inget att rapportera



### § 8 Övriga frågor

- Fråga angående A-hinder, om detta finns med i budgeten, förslag att genom försäljning få ihop pengar till ett A-hinder.
- Fråga angående sparkraven inom SBK-centralt.
- Funktionärsinfo: Klubbmedlem har gjort en lathund/informationsdokument för nya figuranter. Klubbmedlem och styrelse ses och går igenom dessa framöver.
- Träningsgrupper
  - Idéer om klubbkväll - tisdagar, förslag att tisdagarna blir en tydlig dag för lydnadsträning i grupp. Förslag på liknande upplägg som på torsdagarnas brukskväll. Diskussioner kring detta.
- Förslag på aktivitetsgrupp
- Klubbmedlem har kontakt med Granngården och de sponsrar med en goodiebag till kursmedlemmar. Ett samarbete genom sponsring, information osv. Finns även möjlighet att få pengar till klubben om föreningen registrerar sig på Granngården samt att klubbmedlemmar registrerar medlemskap.
- Fråga angående strulet på membersite, informationen som finns ligger på nätet, ingen direkt information till klubbar.
- Fråga angående Gamefair. Ingen information har kommit in till klubben huruvida detta ska genomföras eller inte i år. Gamefair kommer inte att genomföras i år.
- Hur når vi de medlemmar som inte kommer på medlemsmötena? Diskussioner om detta.
- Frågan från klubbmedlem om det går att göra någon slags trapp ned till apellplanen. Anläggning tar detta vidare.
- Fråga hur det går med breddningen av apellplanen. Anläggning svarar att planeringen är att detta ska fortsättas med till hösten. Dock reservation för om taket på sekretariatet måste repareras, då måste detta prioriteras.

### § 9 Nästa medlemsmöte: 26/8

### § 10 Mötets avslut

Mötet avslutas kl. 20.17

\_\_\_\_\_  
Ordförande: Kaisa Kuosku

\_\_\_\_\_  
Sekreterare: Carolin Westermark

\_\_\_\_\_  
Justeras: Yvonne Lindahl

\_\_\_\_\_  
Justeras: Anders Ögren

